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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Hogyan valósult meg a Gyurcsány-kormány oktatási és tudománypolitikai programja?
XVIII. " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint
oktatási miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miniszterelnök úr egy éve meghirdetett programjában ez áll :

„Javítjuk a kutatómunka feltételeit . További jelentős kedvezményeket kapnak a kutatási-
fejlesztési tevékenységet folytatók . Támogatjuk a magyar vállalkozásokat új termékek
kifejlesztésében, előnyösebb technológia vagy innovatív szolgáltatások kidolgozásában . Új
kezdeményezésekkel ösztönözzük a vállalati kutatómunkát, támogatjuk új vállalati kutatói
munkahelyek létrehozását és a szoftverfejlesztést ."

„A Köztársaság kormánya partnerséget kér és ajánl a Magyar Tudományos Akadémiának . A
magyar tudomány színvonala, tudósaink ismertsége és elismertsége hazánk fejlődésének
egyik legbiztosabb pontja. A kormány célja, hogy a tudományra fordított állami támogatás
fokozatosan közelítsen az Európai Unióban kialakult átlagos szinthez . A tudomány- és
technológiapolitika és a gazdaság igényei között szorosabbra vonjuk a kapcsolatot ."

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Milyen eredményeket könyvelhet el az oktatási tárca a program fenti vállalásának
megvalósításában?

2. Mekkora összegeket fordított a Kormány a fenti célok megvalósítására külön-külön a
Gyurcsány-kormány hivatalba lépése óta?

Tisztelettel várom válaszát .
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